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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ  ΑΤΤΙΚΗΣ     ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ: ..23η/2012..  

της ..24ης/09/2012.. 
∆ΗΜΟΣ ∆ΙΟΝΥΣΟΥ  
Ταχ.  ∆/νση : Λ. Μαραθώνος 29 & Αθ. ∆ιάκου 01      
Άγιος Στέφανος      ..Αριθ. Απόφασης: ..207/2012.. 
                       

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
Από το Πρακτικό της ..24ης/09/2012.. της ..23ης/2012.. Τακτικής ∆ηµόσιας 

συνεδρίασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου. 
Σήµερα την ..24η Σεπτεµβρίου 2012.. ηµέρα ..∆ευτέρα.. και ώρα ..19:00.. το 

∆ηµοτικό Συµβούλιο του ∆ήµου ∆ιονύσου συνήλθε σε Τακτική ∆ηµόσια συνεδρίαση στην 
αίθουσα συνεδριάσεων του ∆ηµοτικού Καταστήµατος, στο Πολιτιστικό Πνευµατικό Κέντρο 
της ∆ηµοτικής Κοινότητας Αγίου Στεφάνου επί της οδού Ευαγγέλου Πεντζερίδη 3, ύστερα 
από την υπ’ αριθ. ..28254/20-09-2012.. πρόσκληση που δηµοσιεύθηκε και επιδόθηκε σε 
κάθε Σύµβουλο χωριστά, στον κ. ∆ήµαρχο σύµφωνα µε τις δ/ξεις του άρθ. 67 του 
Ν.3852/2010 (Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης - 
Πρόγραµµα Καλλικράτης), τις διατάξεις του αρθ. 95 «Σύγκληση και λειτουργία του ∆. Σ.» 
και 96 «Τόπος συνεδρίασης, απαρτία και λήψη αποφάσεων του ∆.Σ.» του ν. 3463/2006 
(∆Κ∆),για συζήτηση και λήψη απόφασης στα παρακάτω θέµατα της ηµερήσιας διάταξης: 
 
ΘΕΜΑ 1ο: i) « ∆ιαγραφές χρεώσεων βεβαιωτικών καταλόγων» (παραβάσεις ΚΟΚ). 
ii) ∆ιαγραφές χρεώσεων βεβαιωτικών καταλόγων  (ύδρευση).  
ΘΕΜΑ 2ο:  «Eπιστροφή χρηµάτων ως αχρεωστήτως καταβληθέντα και διαγραφές 
οφειλών». 
ΘΕΜΑ 3ο: «∆ιόρθωση της αριθ. 154/2011 Α.∆.Σ, µε θέµα  «Καθορισµός  επιδόµατος  
υπαλλήλων ∆ήµου µας που ασχολήθηκαν µε την χορήγηση και ανανέωση αδειών αδείας 
υπηκόων τρίτων χωρών  κατά το έτος 2010». 
ΘΕΜΑ 4ο: «Λήψη απόφασης για την έκδοση Ε/Ε της Τράπεζας Πειραιώς  προς την 
Ε.Υ.∆.Α.Π. Α.Ε. και έγκριση των όρων αυτής ».Αναβάλλεται η συζήτηση του θέµατος. 
ΘΕΜΑ 5ο: «Τροποποίηση Τεχνικού Προγράµµατος έτους 2012 ∆ήµου ∆ιονύσου» 
ΘΕΜΑ 6ο: «Αναµόρφωση προϋπολογισµού ο. ε. 2012». 
ΘΕΜΑ 7ο: «Τροποποίηση Ρυµοτοµικού Σχεδίου στο Ο.Τ. 55 της ∆ηµοτικής Κοινότητας 
Κρυονερίου µε τον αποχαρακτηρισµό του χώρου από «χώρο στάθµευσης» και το 
χαρακτηρισµό του σε «χώρο παιδικής χαράς». 
ΘΕΜΑ 8ο:  «Τροποποίηση της κυκλοφοριακής µελέτης στης οδού Βουτσέλη στην ∆.Κ 
Άνοιξης». Αποσύρεται το θέµα. 
ΘΕΜΑ 9ο: «Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του έργου 
Κατασκευή οδών Κοινότητας ∆ιονύσου». Αποσύρεται το θέµα. 
 
� ΘΕΜΑ 10ο: «Έγκριση και παραλαβή µελέτης «Γεωτεχνική  µελέτη- έρευνα για την 

κατασκευή Βρεφονηπιακού σταθµού στην ∆. Κ Κρυονερίου». 
 
ΘΕΜΑ 11ο: «Μεταβίβαση αρµοδιοτήτων στην Ε.Π.Ζ».  
ΘΕΜΑ 12ο: «Κατανοµή πιστώσεων χρηµατικής εντολής του Υπουργείου Εσωτερικών για 
το πρόγραµµα του εθελοντή τροχονόµου ∆ήµου ∆ιονύσου.» 
ΘΕΜΑ 13ο: «Κατανοµή πιστώσεων στις Σχολικές Επιτροπές Πρωτοβάθµιας και 
∆ευτεροβάθµιας Εκπαίδευσης του ∆ήµου ∆ιονύσου για την κάλυψη λειτουργικών 
δαπανών». 

 
Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης ο πρόεδρος διαπίστωσε ότι από τα ..41.. 

µέλη του δηµοτικού συµβουλίου παρόντα  ήταν ..25.. ήτοι: 
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Σηµειώνεται ότι στη συνεδρίαση παρόντες ήταν η πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας 
Αγίου Στεφάνου κ. Βουτσά Αικατερίνη, ο  πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Άνοιξης κ. 
Θεοφίλου Σπυρίδων, ο  πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας ∆ροσιάς κ. Ιωαννίδης 
Χαράλαµπος καθώς και ο αντιπρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Σταµάτας κ. Κόκκαλης 
Γεώργιος. 
 
Οι απόντες ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι νοµίµως κληθέντες και εµπροθέσµως δεν παρέστησαν 
στη σηµερινή Συνεδρίαση. 
 
Απουσίες: 
• Οι ∆.Σ. κ. κ.  Γιαννιώτη Ελένη είχε ειδοποιήσει το προεδρείο για την αδυναµία της να 
παρευρεθεί στη συνεδρίαση. 

• Οι ∆.Σ. κ. κ.  Ζυγούνας Γεώργιος, Σακελλαρίου ∆ιονύσιος, Κατσίγιαννη Σοφία, 
Κοροβέση Βασιλική (Βάσια),Ταουξή – Χριστιανίδη Καλλιόπη, Γιαρένης ∆ηµήτριος,  
Τσούκας Παναγιώτης και Κυριακόπουλος Αθανάσιος απουσίαζαν καθ’ όλη τη διάρκεια 
της συνεδρίασης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Καρυστινός Νικόλαος απουσίαζε από τη συνεδρίαση κατά τη συζήτηση των 
θεµάτων 1 ,2  και 3. 

• Ο ∆.Σ. κ. Κουριδάκης Κωνσταντίνος απουσίαζε από τη συνεδρίαση κατά τη συζήτηση 
του 1ου θέµατος. 

Προσελεύσεις: 
• Οι ∆.Σ. κ. κ. Χιώτης Ηρακλής, Πέππας Νικόλαος, Σαραντάκη Θεοδώρα, Μαγγίνα 
Στέλλα – Σοφία, Παλιγγίνης Κωνσταντίνος, Παπαβασιλείου Χρήστος  και Πέππα 
Αγγελική προσήλθαν στη συνεδρίαση κατά τη διάρκεια των Ανακοινώσεων. 
Αποχωρήσεις 
• Η  ∆.Σ. κ. Σώκου Ζωή αποχώρησε από τη συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του 1ου 

θέµατος. 
• Οι ∆.Σ. κ.κ. Πέππας Νικόλαος, Μαγγίνα Στέλλα- Σοφία και Ίσσαρης Γρηγόρης 

αποχώρησαν από τη συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του 10ου θέµατος. 

              ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1. ΡΟΪ∆ΗΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ, Πρόεδρος. 
2. ΣΠΗΛΙΩΤΗΣ ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ.   
3. ΚΟΝΤΑΚΗΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ. 
4. ΚΑΡΑΣΑΡΛΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ. 
5. ΠΟΤΙ∆ΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
6. ΚΑΡΥΣΤΙΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
7. ΓΑΡΕΦΑΛΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ.  
8. ΦΕΡΜΕΛΗ ΛΥ∆ΙΑ. 
9. ΛΙΤΣΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ.  
10. ΠΑΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ . 
11. ΤΖΑΝΕΤΗ ΑΓΑΘΗ –ΕΛΛΗ. 
12. ΚΑΝΑΤΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ.  
13. ΠΑΣΙΠΟΥΛΑΡΙ∆ΗΣ ΑΒΡΑΑΜ.  
14. ΖΑΜΑΝΗΣ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
15. ΣΩΤΗΡΙΟΥ ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΣ. 
16. ΚΟΚΜΟΤΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ. 
17. ΊΣΣΑΡΗΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ. 
18. ΣΤΑΪΚΟΣ  ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ Αντιπρόεδρος. 
19. ΜΠΙΤΑΚΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ. 
20. ΠΑΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΕΛΕΝΗ (ΛΕΝΑ).     
21. ΜΠΟΥΣΜΠΟΥΡΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ . 
22. ΣΩΚΟΥ ΖΩΗ. 
23. ΛΟΥΚΑΤΟΣ ΠΑΝΑΓΗΣ. 
24. ΝΙΚΗΤΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
25. ΚΟΥΡΙ∆ΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 

 

             ΑΠΟΝΤΕΣ  
1. ΖΥΓΟΥΝΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ. 
2. ΧΙΩΤΗΣ ΗΡΑΚΛΗΣ.  
3. ΠΕΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
4. ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΥ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
5. ΣΑΡΑΝΤΑΚΗ ΘΕΟ∆ΩΡΑ. 
6. ΜΑΓΓΙΝΑ ΣΤΕΛΛΑ – ΣΟΦΙΑ.    
7. ΓΙΑΝΝΙΩΤΗ ΕΛΕΝΗ.  
8. ΚΑΤΣΙΓΙΑΝΝΗ ΣΟΦΙΑ. 
9. ΚΟΡΟΒΕΣΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ (ΒΑΣΙΑ). 
10. ΠΑΛΙΓΓΙΝΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 
11. ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
12. ΤΑΟΥΞΗ–ΧΡΙΣΤΙΑΝΙ∆Η ΚΑΛΛΙΟΠΗ. 
13. ΠΕΠΠΑ ΑΓΓΕΛΙΚΗ. 
14. ΓΙΑΡΕΝΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 
15. ΤΣΟΥΚΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ. 
16. ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
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• Οι ∆.Σ.  κ.κ. Κοντάκης Κυριάκος, Χιώτης Ηρακλής, Καρυστινός  Νικόλαος και 
Παλιγγίνης Κωνσταντίνος αποχώρησαν από τη συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του 11ου  
Θέµατος. 

 
� Ο ∆ήµαρχος κ. Ιωάννης Καλαφατέλης  νοµίµως κληθείς  παρίσταται στη συνεδρίαση. 
� Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και ο  κ. Πατσάκας Επαµεινώνδας, υπάλληλος του ∆ήµου 
για την τήρηση των πρακτικών. 

� Για το 1ο Θέµα της Ηµερήσιας ∆ιάταξης παραβρέθηκε στη συνεδρίαση και ο κ. 
Ζολοταριώφ Νικόλαος, υπάλληλος του Τµήµατος εσόδων. 

..Αριθ. Απόφασης: ..207/2012.. 
 

� ΘΕΜΑ 10ο: «Έγκριση και παραλαβή µελέτης «Γεωτεχνική  µελέτη- έρευνα για την 
κατασκευή Βρεφονηπιακού σταθµού στην ∆. Κ Κρυονερίου». 

 
Ο πρόεδρος του ∆.Σ. µετά την εκφώνηση του ..10ου.. θέµατος της ηµερήσιας 

διάταξης έδωσε το λόγο στον αντιδήµαρχο Τεχνικών Υπηρεσιών – Ποιότητας Ζωής κ. 
Παππά Νικόλαο για να προβεί στην εισήγηση. 
 
Ο  αντιδήµαρχος κ. Παππάς Νικόλαος ανέπτυξε το θέµα και είπε τα εξής: 

 
Λαµβάνοντας υπόψη: 
1. Το Ν.3316/05 «Ανάθεση και εκτέλεση δηµοσίων συµβάσεων εκπόνησης µελετών και 

παροχής υπηρεσιών και άλλες διατάξεις». 
2. Τις διατάξεις του άρθρου 209 του Ν.3463/2006 
3. Την υπ’ αριθµ. 205/2012 Απόφαση της Οικονοµικής Επιτροπής του ∆ήµου ∆ιονύσου, 

µε την οποία εγκρίθηκε η ανάθεση της σύνταξης της µελέτης στον Αλέξανδρο 
Μοσχοβέλη, Γεωλόγο Μελετητή. 

4. Την υπ΄ αριθµ. 22616/20-07-2012 σύµβαση εκπόνησης της µελέτης ποσού 3.500,00 € 
πλέον Φ.Π.Α. 23%. 

5. Την από 07/09/2012 Βεβαίωση της Τεχνικής Υπηρεσίας του ∆ήµου ∆ιονύσου «Περί 
συµµόρφωσης του αναδόχου προς τις συµβατικές του υποχρεώσεις και έγκριση της 
µελέτης». 

6. Το γεγονός ότι οι εργασίες της µελέτης εκτελέστηκαν σύµφωνα µε τις εντολές της 
Υπηρεσίας και ότι ο ανάδοχος συµµορφώθηκε πλήρως µε τις συµβατικές του 
υποχρεώσεις, όπως αυτές προκύπτουν από τη Σύµβαση και τους κανόνες της 
επιστήµης και της τεχνικής. 

7. Το γεγονός ότι το σύνολο της µελέτης υποβλήθηκε εµπρόθεσµα, σύµφωνα µε τη 
σύµβαση και τις τεχνικές προδιαγραφές. 

 
Κατόπιν των ανωτέρω παρακαλούµε όπως το ∆ηµοτικό Συµβούλιο λάβει σχετική 

απόφαση: 
Για την Έγκριση και Παραλαβή της Μελέτης «Γεωτεχνική µελέτη – έρευνα για την 

κατασκευή Βρεφονηπιακού Σταθµού στη  ∆. Κ. Κρυονερίου». 
 
Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο ∆.Σ. κ Πασιπουλαρίδης Αβραάµ ως ειδικός αγορητής της 

παράταξης «Αδέσµευτη ∆ηµοτική Κίνηση» και τοποθετήθηκε ως ακολούθως: «Εν όψει 
συζήτησης του παρόντος θέµατος, µετέβην την Παρασκευή  21  /09/ 2012 στο 
συγκεκριµένο οικόπεδο, στο οποίο υποτίθεται ότι έγινε η αναγκαία διερευνητική γεώτρηση 
υπεδάφους για την σύνταξη της υπ’ όψιν γεωτεχνικής µελέτης, προκειµένου να ερευνήσω, 
αν αυτή (η γεώτρηση) πράγµατι έγινε, καθ’ όσον ο αρµόδιος αντιδήµαρχος κ. Παππάς 
βεβαιώνει το σώµα ότι όλα έγιναν σωστά και ωραία,  σύµφωνα µε τις προδιαγραφές.  

Σηµειώνεται ότι όλο το οικόπεδο είναι καλυµµένο µε γκαζόν, πράγµα που κάνει πολύ 
εύκολη την πιο πάνω έρευνα. Το αποτέλεσµα της αυτοψίας, που έκανα µε πολύ επιµέλεια, 
ήταν να µην εντοπίσω απολύτως κανένα ίχνος που να πιστοποιεί  ότι έγινε η γεώτρηση. 

Σήµερα (24/09/2012) το πρωί επικοινώνησα τηλεφωνικώς µε τον µηχανικό του ∆ήµου, 
που υποτίθεται ότι έλεγξε την µελέτη, και τον ρώτησα τι γνώριζε για τη γεώτρηση στο υπ’ 
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όψιν οικόπεδο, επί της  Λεωφ. Κρυονερίου. Αρχικά, αυτός  µε διαβεβαίωσε  ότι είχε πάει 
και είχε δει το γεωτρύπανο, στη συνέχεια όµως µου είπε ότι πήγε εκ των υστέρων και είδε 
την τρύπα. Τότε εγώ του ζήτησα να τον µεταφέρω στο συγκεκριµένο σηµείο για να µου την 
δείξει και εµένα. Αυτός όµως, προφανώς φοβούµενος να αντιµετωπίσει την 
πραγµατικότητα, µου αρνήθηκε.  

Μετά την άρνηση του αυτή, επισκέφτηκα την Τ.Υ. του ∆ήµου, στο κατάστηµα της ∆.Κ. 
∆ροσιάς, και ζήτησα από την προϊσταµένη του πιο πάνω αρµόδιου µηχανικού να του πεί 
να πάµε µαζί στο συγκεκριµένο σηµείο, που δήθεν είδε τη γεώτρηση, για να µου τη δείξει 
και εµένα.  

Αυτή, παρά το ότι γνώριζε ότι είµαι επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας και ότι αν δεν 
ικανοποιήσει το αίτηµά µου αυτό µε παρεµποδίζει, στη ουσία, να εκτελέσω 
αποτελεσµατικά τα καθήκοντα µου, όχι µόνο δεν ικανοποίησε το αίτηµά µου αλλά µε 
διαβεβαίωσε και η ίδια ότι έγινε γεώτρηση στο κέντρο του οικοπέδου καθ’ όσον έχει και 
σχετική φωτογραφία.  

Στη συνέχεια, της ζήτησα να µεταβεί µαζί µου στο οικόπεδο η ίδια, προκειµένου να 
µου υποδείξει το σηµείο που έγινε η γεώτρηση, όπως αυτό προκύπτει από τη 
φωτογραφία, αλλά µου αρνήθηκε, προφανώς φοβούµενη, και αυτή, να αντιµετωπίσει την 
πραγµατικότητα.  

Όλη αυτή η συζήτηση έγινε µεγαλοφώνως, παρουσία και του συναρµόδιου (µαζί µε 
τον κ. Παππά) ∆.Σ. κ. Κανατσούλη, µηχανικού, ο οποίος, αντί αµέσως να σηκωθεί και να 
απαιτήσει από τους πιο πάνω υπαλλήλους να µεταβούµε όλοι µαζί, και πρώτος αυτός, επί 
τόπου, περί άλλων ασχέτων ετύρβαζε, σφυρίζοντας αδιάφορα επί του θέµατος, το οποίο 
δεν φαινόταν να τον απασχολεί στην ουσία του. Το ερώτηµα είναι πως θα ψηφίσει εν 
προκειµένω, ως δηµοτικός σύµβουλος αλλά και µηχανικός, γνωρίζοντας τα τεκταινόµενα, 
και µάλιστα από πρώτο χέρι.  

Μετά την πιο πάνω επίσκεψη µου στο γραφείο της Τεχνικής Υπηρεσίας του ∆ήµου, 
µετέβην στο γραφείο του συνυποψηφίου µου στις προηγούµενες εκλογές πολιτικού 
µηχανικού κ. Ράικου, κατοίκου Κρυονερίου, και τον παρεκάλεσα να µεταβούµε στο υπ΄ 
όψιν οικόπεδο για να ερευνήσει και αυτός, ως µηχανικός, αν πράγµατι στο συγκεκριµένο 
οικόπεδο έγινε γεώτρηση, ναι ή όχι. Πήγαµε εκεί και, παρά τον ενδελεχή έλεγχο του 
οικοπέδου, διαπιστώσαµε ότι δεν υπήρχε καµία περίπτωση εντός αυτού να έχει γίνει 
γεώτρηση, δεδοµένου ότι, όπως προείπα, θα ήταν πανεύκολο να εντοπιστούν τα ίχνη της, 
αφού όλο το οικόπεδο καλύπτεται από γκαζόν και µάλιστα κουρεµένο.  

Κατόπιν, πήρα τηλέφωνο και τον µηχανικό κ. Κουριδάκη,  που ήταν παρών στο 
γραφείο της Τ.Υ. όταν το επισκέφθηκα, και τον ρώτησα αν, εν όψει της βραδινής 
ψηφοφορίας επί του θέµατος και εν όψει όσων είχε ακούσει στην Τ.Υ., είχε πάει να 
διαπιστώσει την ύπαρξη ή µη γεώτρησης. Αυτός µου είπε ότι δεν έχει µεταβεί εκεί και µου 
ζήτησε να πάµε µαζί στο συγκεκριµένο οικόπεδο, γιατί δεν ήξερε που βρισκόταν. 
Πράγµατι, πήγαµε στο εν λόγω οικόπεδο και, παρά το ότι το ψάξαµε όλο µε επιµέλεια, δεν 
βρήκαµε απολύτως κανένα ίχνος γεώτρησης.  

Την ώρα που ψάχναµε, διήρχετο µε το αυτοκίνητό του από το σηµείο ο ∆.Σ. κ. Χιώτης, 
ο οποίος µας είπε, σε σχετική ερώτηση που του κάναµε, ότι το µαγαζί του είναι απέναντι 
και είδε, πριν καιρό, να επισκέπτεται τον χώρο ένα γεωτρύπανο. Τον παρακαλέσαµε να 
έλθει να µας δείξει που το είδε ακριβώς και που έκανε την γεώτρηση. Μας είπε ότι θα πάει 
πιο πάνω ένα κύριο που επέβαινε στο αµάξι του και θα επέστρεφε. Πράγµατι, σε δέκα 
λεπτά επέστρεψε και ψάξαµε και οι τρείς µαζί να βρούµε τη γεώτρηση. Το µόνο που 
εντοπίστηκε ήταν δύο βαθουλώµατα επάνω στο γκαζόν, που φαινόταν ότι ήταν 
αποτυπώµατα τροχών φορτηγού. Ψάξαµε µε πολύ προσοχή γύρω από εκεί αλλά, και 
πάλι, για πολλοστή φορά, δεν βρέθηκε ίχνος γεώτρησης. Υποθέσαµε ότι, προφανώς, 
κάποιοι είχαν  φέρει εκεί ένα φορτηγό-γεωτρύπανο, έβγαλαν κάποιες φωτογραφίες, ότι 
δήθεν έγινε η γεώτρηση, και απεχώρησαν, χωρίς, βέβαια να έχουν κάνει τη γεώτρηση. 

Κατόπιν των ανωτέρω, προκύπτει ότι η συγκεκριµένη γεωτεχνική µελέτη είναι 
«µαϊµού». Γι’ αυτό δεν την εγκρίνω και καταγγέλλω, τόσο ενώπιον του σώµατος αλλά και 
δηµοσίως, την παρεµπόδισή µου στην εκτέλεση των καθηκόντων µου από την αρµόδια 
υπηρεσία του ∆ήµου υπό τα όµµατα του συναρµόδιου, υποτίθεται µαζί µε τον κ. Παππά, 
∆.Σ., µηχανικού, κ. Κανατσούλη». 
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Στη συνέχεια µετά από διαλογική συζήτηση ο ∆.Σ. κ. Καρασαρλής Αναστάσιος πρότεινε 
την αναβολή του εν λόγω θέµατος. Η πρόταση του κ. Καρασαρλή τέθηκε σε ψηφοφορία 
και Κατά πλειοψηφία, µε ψήφους  13 Κατά, 7 Υπέρ, 4 αποχές και 4 λευκά, Το Σώµα δεν 
δέχθηκε  την αναβολή του 10ου θέµατος. Υπέρ της Αναβολής τάχθηκαν οι κ. κ. ∆.Σ. 
Καρασαρλής Αναστάσιος, Πασιπουλαρίδης Αβραάµ, Ζαµάνης ∆ιονύσιος, Κοκµοτός 
Βασίλειος, Πέππα Αγγελική, Στάϊκος Θεόδωρος και Λουκάτος Παναγής. Οι κ.κ. ∆.Σ. 
Σαραντάκη Θεοδώρα, Μπιτάκος Παναγιώτης, Παπαπαναγιώτου Ελένη (Λένα) 
Μπούσµπουρας Αθανάσιος δήλωσαν ότι απέχουν της ψηφοφορίας. Τέλος οι κ. κ. ∆.Σ. 
Καρυστινός Νικόλαος, Σωτηρίου Σακελλάριος, Νικητόπουλος Ιωάννης και Κουριδάκης 
Κωνσταντίνος δήλωσαν λευκή ψήφο. 
 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο αφού έλαβε υπόψη: 
� Την εισήγηση. 
� Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Νέα Αρχιτεκτονική της 

Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης.) 
� Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ. ∆. Κ) (ΦΕΚ 114/8-6-2006, τεύχος 

Α΄) «Κύρωση του Κώδικα ∆ήµων και Κοινοτήτων». 
� Το Ν.3316/05 «Ανάθεση και εκτέλεση δηµοσίων συµβάσεων εκπόνησης µελετών και 

παροχής υπηρεσιών και άλλες διατάξεις». 
� Τις διατάξεις του άρθρου 209 του Ν.3463/2006. 
� Την υπ’ αριθ. 205/2012 Απόφαση της Οικονοµικής Επιτροπής του ∆ήµου ∆ιονύσου, 

µε την οποία εγκρίθηκε η ανάθεση της σύνταξης της µελέτης στον Αλέξανδρο 
Μοσχοβέλη, Γεωλόγο Μελετητή. 

� Την υπ΄ αριθ. 22616/20-07-2012 σύµβαση εκπόνησης της µελέτης ποσού 3.500,00 € 
πλέον Φ.Π.Α. 23%. 

� Την από 07/09/2012 Βεβαίωση της Τεχνικής Υπηρεσίας του ∆ήµου ∆ιονύσου «Περί 
συµµόρφωσης του αναδόχου προς τις συµβατικές του υποχρεώσεις και έγκριση της 
µελέτης». 

� Το γεγονός ότι οι εργασίες της µελέτης εκτελέστηκαν σύµφωνα µε τις εντολές της 
Υπηρεσίας και ότι ο ανάδοχος συµµορφώθηκε πλήρως µε τις συµβατικές του 
υποχρεώσεις, όπως αυτές προκύπτουν από τη Σύµβαση και τους κανόνες της 
επιστήµης και της τεχνικής. 

� Το γεγονός ότι το σύνολο της µελέτης υποβλήθηκε εµπρόθεσµα, σύµφωνα µε τη 
σύµβαση και τις τεχνικές προδιαγραφές. 

� Την από 07/09/2012 Βεβαίωση της Τ.Υ. του ∆. ∆ιονύσου. 
� Την προς έγκριση µελέτη 
� Τις τοποθετήσεις των ∆ηµοτικών Συµβούλων (Λεπτοµέρειες στα 

αποµαγνητοφωνηµένα πρακτικά).                            
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι Κ Α Τ Α  Π Λ Ε Ι Ο Ψ Η Φ Ι Α 
(ΜΕ ΨΗΦΟΥΣ 15 ΥΠΕΡ, 2  ΚΑΤΑ  8 ΛΕΥΚΕΣ και 3 ΑΠΟΧΗ  ) 

Μειοψηφούντων των κ. κ. ∆. Σ. Πασιπουλαρίδη Αβραάµ και Ζαµάνη ∆ιονύσιου για τους 
λόγους που ανέφεραν στην τοποθέτησή τους και αναλυτικά καταγράφονται στα 
αποµαγνητοφωνηµένα πρακτικά. 
Οι ∆.Σ. κ. κ. Καρασαρλής Αναστάσιος, Σωτηρίου Σακελλάριος, Κοκµοτός Βασίλειος, 
Πέππα Αγγελική, Στάϊκος Θεόδωρος, Λουκάτος Παναγής, Νικητόπουλος Ιωάννης και 
Κουριδάκης Κωνσταντίνος δήλωσαν Λευκή ψήφο για τους λόγους που ανέφεραν στην 
τοποθέτησή τους και αναλυτικά καταγράφονται στα αποµαγνητοφωνηµένα πρακτικά. 
Οι κ. κ. ∆.Σ. Μπιτάκος Παναγιώτης, Παπαπαναγιώτου Ελένη (Λένα) και Μπούσµπουρας 
Αθανασίους δήλωσαν ότι απέχουν της ψηφοφορίας για τους λόγους που ανέφεραν στην 
τοποθέτησή τους και αναλυτικά καταγράφονται στα αποµαγνητοφωνηµένα πρακτικά. 
 

Εγκρίνει και παραλαµβάνει τη Μελέτη «Γεωτεχνική µελέτη – έρευνα για την 
κατασκευή Βρεφονηπιακού Σταθµού στη  ∆. Κ. Κρυονερίου». 
 
Αφού αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως: 
Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ        ΤΑ  ΜΕΛΗ                
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ΡΟΪ∆ΗΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ.             ΣΠΗΛΙΩΤΗΣ ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ. 
      ΚΟΝΤΑΚΗΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ. 
      ΧΙΩΤΗΣ ΗΡΑΚΛΗΣ. 

ΚΑΡΑΣΑΡΛΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ. 
      ΠΟΤΙ∆ΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ. 

ΣΑΡΑΝΤΑΚΗ ΘΕΟ∆ΩΡΑ. 
ΚΑΡΥΣΤΙΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
ΓΑΡΕΦΑΛΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ. 
ΦΕΡΜΕΛΗ ΛΥ∆ΙΑ. 
ΛΙΤΣΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
ΠΑΛΙΓΓΙΝΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 
ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
ΠΑΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
ΤΖΑΝΕΤΗ ΑΓΑΘΗ –ΕΛΛΗ. 
ΚΑΝΑΤΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
ΠΑΣΙΠΟΥΛΑΡΙ∆ΗΣ ΑΒΡΑΑΜ. 
ΖΑΜΑΝΗΣ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
ΣΩΤΗΡΙΟΥ ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΣ. 
ΚΟΚΜΟΤΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ. 

 ΠΕΠΠΑ ΑΓΓΕΛΙΚΗ.        
       ΣΤΑΪΚΟΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ. 
 ΜΠΙΤΑΚΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ. 
 ΠΑΠΑΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΕΛΕΝΗ (ΛΕΝΑ). 
 ΜΠΟΥΣΜΠΟΥΡΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
 ΛΟΥΚΑΤΟΣ ΠΑΝΑΓΗΣ. 
 ΝΙΚΗΤΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ.     
       ΚΟΥΡΙ∆ΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ.   

 
Ακριβές Αντίγραφο 

Άγιος Στέφανος 02/10/2012 
Ο Πρόεδρος του ∆.Σ. 

 
 

Ροΐδης Αθανάσιος 
 
 
Σχέδιο 
Φάκελος Αποφάσεων ∆.Σ. 
Εσωτερική ∆ιανοµή 
- Γραφείο ∆ηµάρχου. 
- Αντιδήµαρχο Τεχνικών Υπηρεσιών – Ποιότητας Ζωής. 
- ∆/νση Τεχνικών Υπηρεσιών. 


